
REFERAT AF GENERALFORSAMLING I FREM-HELLEBÆK TENNISKLUB SØNDAG DEN 23. SEPTEMBER 2012  
 
 
 
 
Mange fremmødte til denne regnfulde GF søndag den 23/9 kl. 10:00 
 
 
 
1.Morgensang/valg af dirigent/valg af referent 
Generalforsamlingen blev skudt i gang med fællessangen: ”Svantes Lykkelige Dag” 
Anne valgt som ordstyrer 
Birgitte valgt som referent 
 
2.Formandens Beretning: 
Formanden fortalte i livlige vendinger, hvordan året i klubben er forløbet. Han og Linda har 
kørt parløb i bestyrelsen, nu på 12. år! Erik kom omkring div. arrangementer, klubfester og 
nye tiltag. Specielt de nye låse på banerne, har vist sig at have den ønskede effekt !   
 
3.Fremlæggelse af regnskab for 2012 
Linda lavede en grundig gennemgang af budgetteret contra aktuelle indtægter og udgifter. 
Klubben kommer ud med et overskud på 2253 kr. Herefter blev regnskabet godkendt af 
alle og budgettet for 2013 gennemgået.  
 
4.Indkomne forslag 
Formanden forslog en ”fadderskabsordning”, hvor de som har en favoritbane står for 
banens vedligehold UDEN for stregerne. Dette forslag skabte stor debat! Der blev stillet et 
modforslag om, at arrangere fælles arbejdsdage, hvor alle tager et nap med… Bestyrelsen 
arbejder videre med en løsning i vinterens løb. 
Ingen andre indkomne forslag… 
 
5.Valg af kasserer/bestyrelsesmedlem/2.suppleant 
Linda blev genvalgt som kasserer 
Pernille Bruun valgt som afløser til Peter Burild 
Kampvalg til 2.suppleant mellem Birgitte og Lisbeth: Birgitte valgt 
 


